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Pokud nesvítí 
veřejné osvětlení…

Vážení spoluobčané,

mám opravdu velkou radost z obnovy tradice 
cerhenického ochotnického divadla. Sám jsem 
se stal nadšeným členem a děkuji všem, kteří 
se na vzkvétání divadelního spolku CRHA po-
dílejí. Ve dnech, kdy je toto číslo v tisku, pro-
bíhá premiéra hry Princezna na ocet Jany Ve-
berové. Hned potom začne spolek zkoušet její 
další kus. Věřím ve vaši přízeň a přeji příjemnou 
zábavu!

Stejně podařený vývoj zažívá naše nová ZUŠ, 
přes počáteční nejistotu se projekt osvědčil 
a dochází k rozšiřování kapacit. Vážím si práce 
pana ředitele i dalších zúčastněných a tímto jim 
děkuji.
 
Velmi se těším na Street Food Festival, který 
proběhne přímo v ulicích Cerhenic.

Další novinkou je zavedení ceny za Cerhenické 
rozhledy, z ekonomických důvodů stojí 10 Kč 
a bude možné je zakoupit ve všech cerhenic-
kých obchodech.

Z důležitých bodů bych zdůraznil ještě to, že 
pokračujeme v úsilí o projekt dětské skupiny.

A na závěr: držím moc palce novému řeznictví 
U Bratranců!

Váš Marek Semerád, starosta

Úvodem
Kaplička v novém 
kabátě

Premiéra
divadelního 
spolku Crha

Jana Zwyrtek Hamplová
o návštěvě Cerhenic

Úprava stromů 
v alejích

Její kritický stav vyžadoval celkovou rekonstrukci. 
Díky získané dotaci opět svou krásou připomíná 
historii městyse Cerhenice a těší kolemjdoucí. Be-
tonové desky jsou vyspravené, praskliny zatmele-
né a natřené, zdivo ošetřené sanačním postřikem, 
omítnuté a s finální vrstvou štuku a výmalbou po-
mocí paropropustných barev vhodných na sanační 
omítky. Opravy se dočkalo i dřevěné okno s rámem. 
Po dokončení stavebních prací byly provedeny te-
rénní úpravy okolí tak, aby stékající voda nezůstá-
vala v těsné blízkosti kapličky.

Divadelní spolek Crha má premié-
ru 21. 3. v 18:00 (v době tisku těchto 
Rozhledů,  pozn.  red.) v Sokolovně, 
kde uvede pohádku Jany Veberové 
pro děti i dospělé s názvem Prin-
cezna na ocet. Další představení 
bude v Sokolči, Radimi, Opatovi-
cích a v kutnohorském divadle. Ani 
kočka ani pes je další hra, kterou 
začneme studovat hned po premié-
ře. Autorem je opět Jana Veberová 
a jedná se o satirickou komedii ze 
současného rodinného života v běž-
né domácnosti. Jsme již také ofici-
álně zaregistrování jako DIVADELNÍ 
SPOLEK Cerhenice.

Luděk Kinkal

Městys provedl prostřednictvím 
spolku pana Tomáše Vodičky řez a 
úpravu stromů na našich alejích, a to 
jak ve směru na Plaňany, tak i mezi 
Cerhýnkami a Cerhenicemi. U větši-
ny se nejednalo ani tak o výchovný 
řez, ale spíše o tvarovací nebo zá-
chranný. Velmi často se vyvyšovala 
koruna, aby nedošlo v budoucnu k 
odlamování větví zemědělskou tech-
nikou. S výsadbou se bude pokračo-
vat i 17. 4. „To  budeme  sázet  stro-
my podél silnice na Plaňany. Přidáte 
se?“ říká starosta Marek Semerád.

Vážení spoluobčané, pokud někde nefunguje lampa, 
volejte prosím obratem na toto číslo: 

Je to dispečink společnosti ELTODO, která se v Cerhe-
nicích stará o veřejné osvětlení.

Samospráva je moje odborné 
„doma“, a tak nevynechám možnost 
zastavit se, kdykoli to jen jde, na zná-
mé radnici. A že jich za ty roky v tele-
fonu mám – stovky. Dnes jsem ráda 
„přibrzdila“ v Cerhenicích. S panem 
starostou PhDr. Bc. Markem Seme-
rádem, MBA a s paní místostarost-
kou Lenkou Mlynářovou jsme pro-
brali pár věcí ryze pracovních, ale 
zajímal mne také jejich názor na řadu 
otázek, které trápí aktuálně místní 
samosprávy. Samozřejmě i na Senát 
došlo… 

Udělalo mi radost, když mi řekli, že 
mne v Senátu rádi vidí.

„Prostě velmi příjemná
návštěva.“800 101 109 

Nové zábradlí před 
školkou
Vítězem ankety o tvaru zábradlí před 
mateřskou školou se stala varianta 
č. 7, která už v celé své kráse slouží. 
„Malý krok pro Cerhenice, ale  velký 
pro naše děti,“ shrnuje starosta Ma-
rek Semerád.
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Zprávy
z knihovny

Jak si vede
ZUŠ Cerhenice?

Závěrem loňského roku proběhla 
v knihovně zákonná revize knihovního 
fondu, provedená pracovníky Měst-
ské knihovny K. Hora, a rovněž byly 
při této příležitosti doručeny knihy 
z výměnného fondu KH. Díky tomu-
to fondu má naše knihovna možnost 
rozšířené nabídky knih (tentokrát se 
jedná o novinky např. od A. Ahndoril 
– dříve L. Kepler, D. Dána, Niedla, R. 
Denemarkové, řadu historických ro-
mánů, cestopisné knížky a kvalitní 
knihy pro dětské čtenáře; nechybí ani 
např. P. Kosatík, Bryndza nebo McE-

wan). Další knihy byly nakoupeny naší 
knihovnou (namátkou – Žiju bez dětí 
od M. Hynkové-Vrbové, Jarní tradinář 
V. Kopecké a opět dětská literatura), 
paní Ryzáková věnovala do knihovny 
dětské, téměř nové knihy, ráda bych 
touto cestou poděkovala jí a rovněž 
několika dalším dárcům nových knih.

Naší nejpilnější čtenářkou se stala 
opět paní Dana Škopková, které tím-
to gratuluji!

Výstava pana B. Ditrycha o díle Jiří-

ho Rydla byla v menším rozsahu pro-
dloužena do konce měsíce března. 
Od začátku dubna bude probíhat vý-
stava pro děti Devět malých zahrad-
níků od spisovatelky Kláry Smolíkové, 
se kterou se na toto téma uskuteční 
beseda se školními dětmi v dubnu t.r. 
a v květnu se na školní děti (prvňáč-
ky) těší, stejně jako loni, Pipi Dlouhá 
punčocha.

Jitka Semerádová

Kapacita školy je téměř naplněna, 
ovšem s tím, že ještě čekáme žáky, 
kteří se přihlásí do literárně drama-
tického oddělení. Jakmile bude po-
čet žáků dostatečný na otevření třídy 
(tj. cca 11–15 žáků), bude kapacita 
školy zcela vyčerpána. Velkou radost 
mi dělá taneční oddělení Jany Vebe-
rové. Úroveň její třídy raketově ros-
te, má mnoho veřejných vystoupení 
a chystá se i na dvě soutěže. Radost 
ovšem nemám z toho, že se mi ne-
podařilo sehnat učitele klavíru, který 
by odpovídal mým nárokům, a tak 
žáky učím sám, což je pro mě vel-
mi náročné. Přesto se nám povedlo 
zorganizovat několik veřejných kon-
certů pro rodiče, ve kterých zazněly 
opravdu skvělé výkony. Rovněž roz-
šiřujeme orchestr a začínáme hrát 
stále těžší a těžší skladby.
 

Luděk Kinkal

Parádní masopust a další 
akce TJ Sokol Cerhenice
10. 2. 2024 proběhl tradiční Ma-
sopustní průvod v maskách, kdy jsme 
prošli obec a zatančili se sousedy, 
kteří nás štědře pohostili. Zakončili 
jsme na náměstí, kde pro nás řeznic-
tví U Bratranců připravilo bohaté za-
bijačkové hody. V 17:30 nám ukázaly 
své taneční vystoupení žákyně ZUŠ 
Cerhenice s paní učitelkou Janou 
Veberovou a od 18:00 do 22:00 hrá-
la kapela Něco. Všichni jsme si Ma-

sopust užili a těšíme se na další rok.

Týden poté, v pátek 16. 2. 2024, jsme 
uspořádali maškarní ples s tombolou 
a soutěží o nejhezčí tři masky.

V neděli 18. 2. 2024 jsme uspořáda-
li karneval pro děti, které (společně 
s rodiči) zaplnily sál sokolovny na dvě 
hodiny. O zábavu se staral známý DJ 
a bavič Ivo Procházka. 

Děkujeme všem sponzorům za pří-
spěvek, městysu Cerhenice za klad-
ný přístup a pomoc při pořádání akcí 
a všem dobrovolníkům, bez kterých 
bychom se neobešli.

Výbor TJ Sokol Cerhenice

„Když jsme ZUŠ s Luďkem Kinkalem 
před dvěma či třemi lety plánovali, ťu-
kali si mnozí na čelo. Ale povedlo se… 
Děkuji všem, kteří se o tuto bohulibou 

věc starají, a přeji naší ZUŠce mnoho 
podobně skvělých tanečnic, jako jsou 
tyto,“ řekl starosta Marek Semerád.
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Hned druhý týden nás na-
vštívilo divadlo s pohád-
kou O pejskovi a kočičce. 
Všechny děti ukázněně se-
děly a prožívaly divadelní 
představení s úžasem, pro-

tože to vypadalo, jako by 
postavy z oblíbené pohád-
kové knížky Josefa Čapka 
ožily a přišly k nám do škol-
ky. Tak poutavé představe-
ní to bylo.

Mateřská škola zahájila 
provoz 4. 9. 2023 s 84 dět-
mi, tedy s plnou kapacitou. 
Složení tříd tvoří všechny 
děti z Cerhenic a spádo-
vých obcí. Tento školní rok 
máme vysoký počet před-
školáků (celkem 33), kteří 
dochází do MŠ, a jednoho 
předškoláka s individuál-
ním vzdělávacím plánem 
(vzdělává se doma).

Během prvních dvou týdnů 
si nově příchozí děti zvykly 
na nové prostředí a tento 
rok byl téměř bez slziček. 
Přestože začátky nejsou ni-
kdy snadné, snažili jsme se 
děti hrou, zábavou, ale pře-
devším pohlazením a vře-
lým zacházením přesvěd-
čit, že i tady najdou lásku, 
zábavu, ale hlavně bezpečí. 

Listopad byl ve znamení 
usínání přírody a vše se po-
malu chýlilo k přípravám na 
advent. Tento měsíc přijela 
do MŠ celkem 3 divadélka, 
proběhlo měření zraku, pro 
zájemce, firmou PRIMA VI-
ZUS. 

Koncem měsíce se celá 
školka vypravila autobusem 
na adventní výlet na zámek 
v Radimi, kde nás, se svým 
poutavým vyprávěním, pro-
vedl sám majitel zámku pan 
Opatrný. Děti si vyzkoušely, 
jaké to je sedět na oprav-

dovém královském trůnu, 
mohly si obléknout dobo-
vé kostýmy (rytíře, muške-
týra, princezny či prince), 
vyzkoušely si královskou 
korunu a potěžkaly oprav-
dový meč. V krásných zá-
meckých místnostech to 
dýchalo vánoční atmosfé-
rou díky výstavě betlémů, 
vánočních stromků, svícnů 
a různých vánočních de-
korací. Na nádvoří jsme se 
potěšili pohlazením zámec-
kého kocourka, který nám 
dělal společnost i po dobu 
prohlídky zámku.

První adventní neděli jsme 
se sešli na cerhenickém 
náměstí při příležitosti roz-
svícení vánočního stromu 
a prodejního jarmarku. Děti 
vystoupily s krátkým vá-
nočním pásmem a přispěly 
s rodiči do kasičky zakou-
pením nějakého vánočního 
výrobku. Výtěžek byl použit 
na výtvarný materiál pro 
děti. Prosinec odstartovala 
první adventní neděle a než 
se mohlo pokračovat v dal-
ších vánočních přípravách, 
navštívil nás v MŠ Mikuláš 
se svojí družinou. Sladkou 
nadílku pro nás připravili 
manželé Nguyen z potra-
vin v Nádražní ulici č. p. 
31 a SDH Cerhenice. Jako 
Miluláš, čerti a anděl přišli 
žáci 9. třídy ZŠ. Navštívil 
nás cirkus na kolečkách, 
kde se předvedli pejsci 
a obrovský had. 

Dále ve školce proběhla 
vánoční besídka pro ro-

diče v atriu. Paní učitelky 
připravily vánoční čaj pro 
všechny a potom občer-
stvení v jídelně, díky vzor-
kům cukroví, které nano-
sili rodiče na ochutnávku. 
Rodiče se zdrželi povídá-
ním a ochutnávkou dobrot 
a pro všechny z toho bylo 
příjemně strávené odpole-
dne.

A také nám v prosinci na-
padlo docela dost sněhu, 
tak jsme konečně využi-
li náš kopec na zahradě 
k ježdění na pekáči a užili si 
spoustu legrace při hrách 
se sněhem.

V MŠ nás potěšili svo-
jí návštěvou i žáci 6. třídy, 
kteří nám zahráli divadlo 
O dvanácti měsíčkách pod 
vedením paní učitelky Ul-
richové, a moc se jim po-
vedlo. Předvánoční čas si 
přišly zpříjemnit k nám do 
MŠ i babičky z chráněného 

bydlení. Ustrojily si s dětmi 
stromeček, zhlédly vánoč-
ní vystoupení dětí a pak 
si s námi a dětmi povídaly 
u kávy a cukroví. Každý rok 
pro babičky něco hezkého 
vyrábíme a letos to nebylo 
jinak. Babičky od nás do-
staly ozdoby vyrobené dět-
mi a děti dostaly také malý 
dáreček. Nejočekávanější 
den před vánočními prázd-
ninami byl samozřejmě 
ten nadílkový. Děti dostaly 
od Ježíška spoustu dárků 
a měly z nich velikou ra-
dost.

Po novém roce školka za-
hájila opět provoz v úterý 
2. 1. 2024. Děti byly plné 
dojmů z vánočních prázd-
nin a vyprávěly své zážitky. 
Druhý lednový týden nás 
navštívilo divadlo Šneček 
s pohádkou O Zlatovlásce. 
Líbilo se nám tolik, že jsme 
si divadlo objednali ještě 
několikrát do konce škol-
ního roku. Další divadélka 
Pernštejni s pohádkou Pi-
rátskou a Koloběžka s po-
hádkou Z kuchařské čepi-

ce přijela v druhé polovině 
ledna.
V únoru byly hlavním téma-
tem pohádky, pohádkové 
bytosti, také svátek zami-
lovaných (Valentýn) a kar-
neval, který se uskutečnil 
v polovině měsíce. Spous-
ta krásných masek si užilo 
dopoledne se soutěžemi 
a tancem v MŠ. Koncem 
měsíce přijelo opět divadlo 
Šneček s pohádkou Kovář 
Mikeš a opět nám zvedlo 
náladu.

Do konce roku nás, ale 
čeká ještě mnoho dalších 
zážitků, na které se moc tě-
šíme, tak o těch si řekneme 
příště. 

Bc. Petra Málková, ředitelka MŠ 

Jak plyne
školní rok v MŠ

Jako každý rok nám bylo 
nabídnuto plavání pro 
předškolní děti plaveckou 
školou. Bohužel se nám 
nepodařilo zajistit dopravu, 
která by vyhovovala cenou 
všem rodičům, a proto se 
lekce plavání letos neusku-
tečnily.

V říjnu děti navštívil sokol-
ník pan František Adámek 
z Vavřince se svými drav-
ci. Program probíhal na 
zahradě MŠ. Děti se do-
zvěděly hodně zajímavého 
o zachráněných dravcích 
a sovách. Některé dravce 

děti mohly pozorovat při 
lovu a dokonce si pohladily 
sovu. 
Téma podzimních plodů 
nám připravilo týden tvoře-
ní, her a zábavy. Děti pekly 
dobroty z jablíček a bram-
bor a také soutěžily při 
„Bramboriádě“ na zahradě 
MŠ. 

Navštívilo nás sférické kino 
a paní fotografka již s vá-
nočním focením. Na závěr 
října vše vyvrcholilo straši-
dláckým dnem a dýňová-
ním s rodiči.
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Po dlouhé době
na lyžích

Cerhenský Street 
Food Festival

Co se děje
u hasičů

Žáci ZŠ získali 
zlato!

Cerhenické základní škole se po celé 
řadě let podařilo zorganizovat pro své 
žáky lyžařský výcvik. Účastníci byli 
ubytovaní na chatě Sport Ski Kořenov 
a vedle pilování lyžařského stylu stihli 
také výlet k vodopádům a hry na sně-
hu i v chatě. Nechyběla ani parádní 
diskotéka.

Velký úspěch zaznamenali žáci naší 
ZŠ během 2. kola Mercuria školní la-
ser game ligy 2023/24, když v konku-
renci 14 týmů obsadili s přehledem 1. 
místo. Druhý školní tým si vedl také 
dobře a v rozstřelu vybojoval místo 
páté, čímž se stal posledním postu-
pujícím týmem do velkého finále, kde 
žáci změří síly s dalšími 13 nejlepšími 
týmy z celé republiky.

V lednu jsme se sešli v pá-
tek 26. 1. v Environmentál-
ním centru k příležitosti po-
řádání výroční schůze SDH. 
Za hosty dorazili zástupci 
sborů okresního sdruže-
ní Kolín, Vítězova, Klipce, 
Ratenic, Sokolče a Starého 
Kolína. Po přečtení progra-
mu schůze byl naší jed-
notce vyhlášen výjezd na 
technickou pomoc spadlé-
ho stromu přes komunikaci 
u Radimku. Po dokončení 
rychlého zásahu se čle-
nové jednotky vrátili zpět. 
Schůze se nesla příjemnou 
atmosférou s výborným po-
hoštěním. Srhnuli jsme pro 
nás úspěšný rok 2023. 

Do plánu práce 2024 jsme 
zařadili mnoho akcí a věří-
me, že se vám budou líbit. 
V nejbližší době nás čeká 
ples, na který vás srdečně 
zveme (probíhá v době  tis-
ku  tohoto  čísla  Rozhledů, 
pozn.  red.). Další činností 
bude školení pilař – práce 
s motorovou pilou a školení 
velitelů na hasičské stanici 
Kolín.

Děkujeme vedení městysu 
za nákup nových regálů do 
hasičárny, zajištění servisu 
motorové pily a dokoupení 
pracovních obleků.

Přijďte ochutnat to nejlepší z mezinárodního 
street food – od tradičních českých specialit 
až po exotické pochoutky! Uličky Cerhenic se 
naplní vůní čerstvě připravených pokrmů, kte-
ré rozproudí vaše chuťové pohárky a zavedou 
vás na gastronomickou cestu kolem světa.

Kdy: 25. května od 10:00
Kde: Nádražní ulice, Cerhenice

Nenechte si ujít tuto jedinečnou příležitost 
a prožijte den plný dobrého jídla a nezapome-
nutelných zážitků– v Cerhenicích na vás čeká 
pravá street food párty!

Partneři události:
městys Cerhenice
a MarekSemerád

David Pazderka

Sponzoři:
Artendr
Dokola zmrzlina a káva
SESON Cerhenice
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Na Radimek
se nezapomíná

Myslivci radí:
jak zacházet
s mláďaty?

Projekt „Příběhy našich 
sousedů“ oslnil Mikuláše 
Kroupu

Městys Cerhenice má tři části. Nejmenší osadou je Ra-
dimek, který čítá přibližně 10 domů. „Loni  jsme  tam 
s  podporou Ministerstva  zemědělství  dokončili  vodo-
vod, což dokládá fotka číslo jedna, na níž se skví krásný 
rudý hydrant. 

A teď chceme opravit tamní kapličku. Tu v Cerhenicích 
jsme rekonstruovali loni, tu v Cerhýnkách předloni. Le-
tos je na řadě tahle,“ říká starosta Marek Semerád.

V roce 2023 se čtyři nadaní žáci Základní školy B. J. 
Dlabače Cerhenice Adéla Jandová, Matěj Dvořák, 
Adéla Prášingrová a Barbora Wertheinová společně 
s pedagogickou mentorkou Bc. Alenou Holou zapojili 
do projektu „Příběhy našich sousedů“. Jejich odhod-
lání a empatický přístup při sbírání a dokumentování 
příběhů seniorů zaujal Mikuláše Kroupu, který vybral 
jejich projekt pro prestižní rozhlasový pořad „Příběhy 
20. století“.

Odkaz na online přístup: 
https://plus.rozhlas.cz/pribehy-

-20-stoleti-6504756
https://www.pribehynasichsousedu.cz/kolin-
sko/kolinsko-2022-2023/balsakova-zdenka/

Projekt našich žáků:

Vážení obyvatelé Cerhenic, Cerhýnek a Radimku, 

zima je za námi a přichází jaro a s ním i rození mláďat. 
Jako každý rok probíhá osvěta, ale i tak se v záchranných 
stanicích stále objevují mláďata, údajně osiřelá a v dobré 
víře zachráněná. Bohužel, některá mláďata tímto odsoudí-
te k smrti nebo k doživotnímu pobytu v zajetí v záchranné 
stanici. 

Už ve škole nás učí, že máme pomáhat s rozumem – jak 
tedy správně postupovat? 

# DRŽTE své psy na vodítku (i pouhé oslintání a očichání 
vaším psem mládě odsoudí k smrti) 

# pokud najdete mládě v trávě, VZDALTE SE (to selfie 
nebo fotku fakt můžete oželet) 

# pokud najdete mládě v trávě, NESAHEJTE NA NĚJ 
(i pouhým pohlazením se můžete postarat o to, že matka 
mládě odmítne a to následně uhyne) 

# pokud si nejste jistí, nejdříve ZAVOLEJTE ZÁCHRAN-
NOU STANICI a konzultujte s odborníky (strýček Google 
OPRAVDU NENÍ odborník) 

# pokud jste fanoušky motorek a čtyřkolek, prosím, BUĎ-
TE OHLEDUPLNÍ – nechte své stroje v garáži nebo jezdě-
te na zákonem vyhrazených místech (hluk, zápach a vaše 
jízda zvěř ruší)

Všem ohleduplným pejskařům a fanouškům
přírody děkuji

Za MS Cerhenice Žofie 
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Obnova polní cesty
a výsadba stromů
Obnova polní cesty na Plaňany a Dobřichov

Stávající stav / navrhovaná výsadba

Harmonogram

Následující postup

Výsadba 50 listnatých stromů

Druhová skladba duby/javory

Spon 16 m

Výsadba 170 keřů mezi nově vysazené stromy a starší 
výsadbu

Předpokládaná skladba: růže šípková, dřišťál, svída, 
ptačí zob, kalina

Výsadba při jihovýchodní hraně pozemku 
(1,5 m od hrany) – mezi druhou hranou a stromy zůsta-
ne cca 3,5 m pruh pro cestu

Září–říjen 2024 – vytyčení, výsev trávy, zatlučení kůlů

Listopad 2024 – realizace výsadby

Případně

Podzim 2024 – vytyčení, výsev trávy, zatlučení kůlů
Jaro/podzim 2025 – realizace výsadby

Podzimní výsadba – lepší ujímavost stromků a poze-
mek během léta před výsadbou zaroste travou a země-
dělci si zvyknou na to, že zde tento pruh vzniká

Cerhenice – prověřit pachtovní smlouvy

Cerhenice – geodeticky vytyčit pozemek

Cerhenice – pozemek nechat uvláčet a osít travou

Cerhenice – na kraje pozemku zatlouct akátové
kůly – cca 60–100 kůlů

Sázíme stromy – realizace sponzora pro výsadbu keřů 
a stromů

Sázíme stromy – realizace výsadeb

Cerhenice – převzetí výsadeb a zajištění následné péče

Navrhovaná část pozemku k výsadbě

p.č. 145/27

OBRAZEM Vánoční koncert na
třetí adventní neděli
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Vítání občánků
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VZKAZY ČTENÁŘŮ

Za blahopřání a věcné dary k životnímu jubileu
děkují pracovníkům městyse:

paní Eva Kmochová, 
pan Jiří Pudil

a pan Josef Řezáč.

Děkuji panu starostovi, pracovníkům úřadu městyse, 
všem přátelům, kamarádům a známým za účast a pro-

jevy soustrasti za mého zemřelého manžela pana
Františka Matyáše.

 
Dana Matyášová

Dne 16. 3. by oslavila 80. narozeniny paní Jana Růžič-
ková, která se jako Folbergerová narodila v Cerhýn-

kách. Věnujte jí prosím vzpomínku.

S poděkováním
ing. František Růžička, manžel
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